
Z á p i s

z veřejného zasedání   zastupitelstva obce konaného dne 28 listopadu  v 18.00 hodin 
v kanceláři zastupitelstva obce

Přítomni:   p. Pulpitová, p. Sekerka, p. Strnad,  Ing. Kopista, p. Víšek, p. Němec, 
Ing. Pochobradská,  p. Tlapáková

Omluveni :  p. Šmahel 

Paní starostka přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem a přednesla zprávu o 
činnosti od minulého veřejného zasedání – dne 17.10.2007
Proběhlo jednání s předáním protokolu o provedení tématické kontroly dodržování povinností 
stanovených  předpisů  o  požární  ochraně  –  připomínky  se  řeší  s  termínem  odstranění 
nedostatků do 15.2.2008. Dne 10.11 2007  proběhla krajská konference dobrovolných hasičů 
ve víceúčelovém sále obce za účasti zástupců Pardubického kraje. Jako kompenzaci nám byla 
přislíbena větší podpora ze strany  kraje při rozdělování finančních prostředků v POV. Dne 
17. listopadu se uskutečnily oslavy výročí svateb – 2x stříbrná a jedna zlatá v místnostech 
SPOZU. Dne 27.11.2007 proběhla kontrola pracovnicí krajského úřadu na dotaci z POV – 
chodníky – bez závad. V těchto dnech se připravuje realizace dětského hřiště za bytovými 
domy u nádraží.

1. Nájemní smlouva na sál – Víškovi. Zatím nebyl předložen ze strany Víšků konkrétní 
návrh nové smlouvy. Bude předmětem dalších jednání zastupitelstva.

2. Byl zpracován projekt na akci :  Stavební úpravy za účelem zvýšení bezpečnosti na 
silnici II/340 v Úhřeticích. Bylo požádáno o územní rozhodnutí ohledně této stavby a 
doloženy  podklady  nutné  k  zahájení  řízení  –  písemný  souhlas  dotčených  osob 
sousedních nemovitostí. Po vydání a nabytí právní právní moci územního rozhodnutí, 
bude požádáno o stavební povolení. I nadále budou probíhat jednání s firmou Chládek 
– Tintěra  a  na dalším zasedání  bude zastupitelstvo seznámeno s  dalším průběhem 
zajišťování akce. 

3. Dětské hřiště –  nakonec byla pro tuto akci vybrána lokalita  u bytovek a to hlavně z 
důvodu – větší koncentrace dětí a využití možnosti většího dohledu, aby nedošlo k 
ničení instalovaného zařízení. Předběžně bylo dohodnuto  zařízení hřiště –  palisádová 
a vahadlová houpačka, sestava Klasik (s tobogánem , skluzavkou apod.) a pružinová 
houpadla. Na základě předloženého finančního rozpočtu terénních úprav byla vybrána 
firma Šmahel- zahrady. Zastupitelstvo souhlasí se zajištěním a průběhem této akce.

4. Žádost TJ Zora  Praha o příspěvek na činnost – jako každý rok obec obdržela žádost o 
příspěvek na  činnost  od této  organizace.  Po projednání  zastupitelstvo odsouhlasilo 
částku ve výši 500,- Kč

5. Ohledně zpomalení rychlosti při vjezdu do obce jsou k dispozici dvě cenové nabídky 
na  značku  „informativní  měřič  rychlosti  jízdy“.  Principem  značky  je  zobrazení 
rychlosti projíždějícího vozidla na displeji a tím dosažení psychologického působení 
na  řidiče.  Je  prokázáno,  že  když  řidič  spatří  varovný  blikající  signál  a  rychlost, 
většinou  reaguje  zpomalením  rychlosti.  Jde  o  aktivní  výchovný  systém,  který 



prokazatelně  zvyšuje  bezpečnost  dopravního  provozu.   Zastupitelstvo  se  s  těmito 
nabídkami seznámilo. V případě zahájení  výše uvedené stavební  akce zastupitelstvo 
rozhodne  o umístění značky na dalších jednáních.

6. Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  zprávu  z  tématické  kontroly  dodržování 
povinností  stanovených předpisů o požárních ochraně.  Nedostatky stanovené touto 
zprávou budou odstraněny do 15.2.2008.  Jsou objednány revizní  zprávy elektro a 
plynu, dále je třeba zajistit vyjádření VS Chrudim k hydrantům v obci – zda mohou 
být  použity k  odběru¨vody pro hašení  požáru.  Dle  vzoru vystavit  zřizovací  listinu 
jednotky SDH.   Zajistí : Sekerka Víšek, Baťková     Termín: do 15.2.2008

7. Mikroregion  Chrudimsko  –  pozvánka  na  valnou  hromadu  dne  4.12.2007  .  Po 
projednání  v  zastupitelstvu  se  této  akce  zúčastní  pan  Němec.  Zároveň  byl  paní 
starostkou požádán, zda by nemohl zjistit možnosti získání dotace na dětské hřiště. 
Informace podá p. Němec na příštím zasedání zastupitelstva.

8. Na základě zájmu o kácení  dřevní hmoty v obecním lese – firma Truhlářství Fanda , 
s.r.o.,  p. Bláha Nemošice a  následně zpracované zprávy lesního hospodáře p. Ing. 
Vrány obecní  zastupitelstvo  schvaluje  tuto  těžbu  a  smlouvu   s  firmou  Truhlářství 
Fanda, s.r.o. na těžbu. Zájemcům z řad místních občanů bude dovolena těžba suchých 
stromů pokud dojde k úklidu po těžbě lesa.

9. Zastupitelstvo obce schvaluje harmonogram inventarizace k 31.12.2007.
10. Zastupitelstvo po projednání schvaluje rozpočet obce na rok 2008 ve výši příjmů v 

částce 4 233 000,- Kč a  ve výši výdajů v částce 3 897 000,- Kč, splátka úvěru ve výši 
336 840,- Kč (28070 x 12 splátek). Zprávu o rozpočtu  přednesl předseda finanční 
komise p. Ing. Kopista.

11. Zastupitelstvo bylo dále finančním výborem seznámeno se zpracovaným výhledem 
rozpočtu obce na rok 2008 až 2010. Po projednání odsouhlasuje výhled rozpočtu na 
rok 2008 až 2010.

12. Finanční výbor v čele s Ing. Kopistou  seznámil zastupitelstvo obce s rozpočtovou 
změnou č. 4 – čerpání rozpočtu v položkách příjmů a výdajů dle skutečnosti  a % 
plnění.

13. Na základě zjištěných skutečností, že pozemky par. č.  136/2 a pozemek par.č. 951/2 v 
k.ú. Úhřetice nejsou v majetku obce  ale Pozemkového fondu ČR, obec po projednání 
schvaluje  podání  žádosti  o  bezúplatný  převod  těchto  pozemků od vlastníka.  Pod 
pozemkem  par.č.  136/2  je  hasičská  zbrojnice  a  na  pa.r.č.  951/2  je  provedena 
rekonstrukce chodníků. Oba pozemky jsou využívány ve veřejném zájmu.  
Zajistí : Baťková, starostka obce. 

14. Zpráva paní ředitelky – dne 4.12.2007 provede Česká školení inspekce se sídlem v 
Pardubicích v MŠ inspekci, jejímž výstupem bude veřejně přístupná zpráva v rozsahu 
stanoveném zákonem č. 561/2004 Sb. o předškolním , základním, středním, vyšším 
odborném  a  jiném  vzdělávání  (školský  zákon).  O  výsledku  kontroly  bude 
zastupitelstvo seznámeno.

15. Zastavení investiční akce – vybudování stavebních přípojek pro 8 rodinných domů na 
pozemku par.č.  1090. Pozemek byl  vydán v restituci rodině Mattušových a dalším 
spoluvlastníkům. Zastupitelstvo obce schvaluje zastavení této akce. Dále na základě 
podepsané  smlouvy  s  ČEZ   schvaluje  odstoupení  od  smlouvy  č.  Z  S12-12-
4120113386 a zároveň úhradu nákladů ve výši 5950,- Kč (částečná úhrada nákladů na 
zpracování  projekční  práce  elektro  na  akci  Úhřetice  –  knn  pro  8  RD).  Rovněž 
schvaluje odúčtování nákladů na účtu 042 z roku 2006 do nákladů na  účet 410 a to 
právě z důvodu zastavení – zmaření akce. 



16. Služby města Pardubice – smlouva o dílo č.30/2006 na svoz a likvidaci odpadu v roce 
2008 – dodatek č. 2 .  Zastupitelstvo  s tímto dodatkem bylo seznámeno a dodatek 
schvaluje. Ceny  zůstávají stejné jako v roce 2007.

17. Po projednání zastupitelstvo obce ponechává místní poplatek za svoz komunálních 
odpadů a poplatek ze psů ve stejné výši jako v roce 2007 dle vyhlášky č. 2/2007 o 
místních poplatcích. 

18. Zastupitelstvo  obce  bylo  seznámeno  se  zřizovací  listinou  jednotky  svazu 
dobrovolných hasičů v obci a schvaluje ji v plném rozsahu.

19. Po projednání zastupitelstvo souhlasí s pořízením nové rozhlasové ústředny ve výši 
přibližně cca 20 000,- Kč. Stará ústředna je již značně nevyhovující a obec musí řešit 
ohlašování úmrtí spoluobčanů. Paní Sovová, která doposud zvonila umíráček v místní 
kapličce, toto ze zdravotních i dalších důvodů  odmítla  provádět a vrátila klíče od 
kapličky.  V následní  diskuzi  předložil  pan  Němec návrh  na  elektronické  ovládání 
zvonu v kapličce. Přibližná cena pořízení tohoto zařízení se však  pohybuje okolo 40 
000,- Kč. Bude předmětem dalších jednání.

20. Žádost  p.  Hory  na  příspěvek  družstvu  hráčů  šipek.  Po  projednání  zastupitelstvo 
schvaluje příspěvek  a to ve výši pořízení dresů družstva – triček s vyšitým znakem 
obce. Po předložení dokladu bude tento proplacen.

21. Diskuse  - organizace a pomoc při pořádání Vánoční besídky pod stromem na návsi,
               -plánované rozloučení s rokem – slavnostní večeře bude přesunuta na leden a 
to z důvodu úmrtí manželky člena zastupitelstva, 
                -obec do konce roku zajistí svoz nebezpečného odpadu.

Zapsala : Baťková                                                                   Lenka Pulpitová
Ověřili : p. Ing. Pochobradská                                                 starostka obce 
              p. Ing. Kopista                                  


